



多元學習日事宜

各位家長：

為豐富學生的學習經歷，確立個人目標。本校定於2026年9月11日(星期五)，舉辦「多元學習日」，因應不同年級的成長需要，安排以下活動，詳情可參閱各級通告：

級別	活動	負責科組及負責老師	相關通告
中一級	中一團隊訓練	輔導組：陸柏然老師	CS 26-27/02
中二級	閱讀推廣	中二級專員：賴炳森老師	ECA 26-27/07
中三級	JA 財策為未來	升學及生涯規劃組：冼麗詩老師	CR 26-27/01
中四級	中四團隊訓練	輔導組：鍾家豪老師	CS 26-27/01
中五級	中五 DSE 打氣大會	學務組：孟智豪老師	AC 26-27/03
中六級	中六 DSE 打氣大會	學務組：陳梓謙老師	AC 26-27/03

關於告假手續安排：

特別活動日因病請假，必須呈交醫生證明書，並連同家長或監護人簽署的請假信，交到校務處。

關於請假詳情，請參考2026-2027學生手冊第95頁。

請家長留意：如貴子弟有流感病徵，囑咐他於家中休息，並呈交醫生證明書和家長或監護人簽署的請假信。

校長 黃嘉明謹啟

二零二六年九月四日

回 條

茲收到 貴校通告編號(Sch 26-27/13) 「多元學習日」 通告，並已知悉其中內容。

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____

家長或監護人簽名

日期：_____

請於 2026 年 9 月 9 日前，簽妥電子回條。



Diversity Learning Day Arrangements

Dear Parents,

To enrich students' learning experiences and help them establish personal goals, the school will host a 'Diversity Learning Day' on September 11, 2026 (Friday). Activities tailored to the developmental needs of each year group are outlined below. Further details may be found in the notices of respective year group:

Form	Activities	Department and Teacher:	Notices of Respective Year Group
Form 1	Team Training	Board of Counselling and Guidance: Mr. Luk Pak Yin	CS 26-27/02
Form 2	Reading Promotion	S2 Co-ordinator: Mr. Lai Ping Sum	ECA 26-27/07
Form 3	JA Planning with Purpose	Board of Careers and Life Planning: Ms. Sin Lai Sze	CR 26-27/01
Form 4	Team Training	Board of Counselling and Guidance: Mr. Chung Ka Ho	CS 26-27/01
Form 5	DSE Cheer-up Assembly	Board of Academic Studies: Mr. Mang Chi Ho	AC 26-27/03
Form 6	DSE Cheer-up Assembly	Board of Academic Studies: Mr. Chan Tsz Him	AC 26-27/03

Regarding Leave Application Procedures:

For sick leave taken on special activity days, a medical certificate must be submitted to the General Office and accompanied by a leave letter signed by a parent or guardian.

For details regarding leave applications, please refer to page 95 of the 2026-2027 Student Handbook.

Parents please note: If your child exhibits symptoms of influenza, please instruct them to rest at home and submit a medical certificate along with a leave letter signed by a parent or guardian.

Yours faithfully,
Ms. Wong Ka Ming
Principal

Reply Slip

I have received the notice (Sch 26-27/13) 'Diversity Learning Day Arrangements' and have noted its contents.

Name : _____ Class : _____ Class No. : _____

Signature of Parent or Guardian

Date : _____

Please sign the e-Reply Form by September 9th 2026.